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Onderwerp Pilot legate Wiet

NeeBetreft het een raadsvoorstel / raadsmededeli ng

in de cyctus?

Beleidsterrein Bestuur

Burgemeester NiedererPortefeuiltehouder

Schriftelijke vraag

De fractie van D6ó Roosendaal heeft kennisgenomen van de inmiddets bevestigde geruchten dat het
kabinet Rutte lll voornemens is een pitot te starten omtrent de legale teett van cannabis. Deze pilot
biedt 6 tot 10 middelgrote tot grote gemeenten in Nedertand de mogetijkheid [egaal en
gecontroleerd cannabis te teten en te distribueren. Burgemeester Pau[ Depta van Breda heeft
inmiddets uitgesproken dat Breda zich voor de pitot aanbiedt.

D66 Roosendaal ziet kansen voor het terugdringen van de cannabis geretateerde criminatiteit en

met slechte cannabis geassocieerde gezondheidsrisico's bij deetname aan deze pilot. Daarnaast is

D66 Roosendaal van mening dat Roosendaal zich ats middetgrote gemeente zonder op dit moment
opererende coffeeshops in een unieke positie bevindt om zo zuiver mogetijk de resuttaten van een
pilot omtrent [egate cannabisteett te evalueren. ln het bijzonder ook geãen het feit dat Roosendaal
als grensgemeente ook zonder coffeeshops nog grote overtast ervaart van de ittegate drugshandel,
ten dele gericht op het buitentand. Een tegaal atternatief bieden en het daarmee definitief niet

satonfähig maken van de ittegale cannabisteett ziet D66 Roosendaal ats een buitengewoon
veetbelovende kans.

Om de haalbaarheid van deetname aan deze pilot reatistisch te kunnen beoordeten heeft de fractie
van Dó6 Roosendaal de volgende vragen:
L. ls het college van mening dat deelname aan deze pilot verenigbaar is met het huidige

Roosendaalse softdrugsbeleid?
2. ls het college van mening dat de legale teelt en afgifte van cannabis een middel kan zijn om de

cannabis gerelateerde criminaliteit, in het bijzonder illegale thuisteelt met bijbehorende
vei I igheidsrisico's, te reduceren?

Ten stotte heeft D66 kennisgenomen van de intentie van Coffeeshop High Life uit Goes om voor een
proefperiode van vier jaar een coffeeshop te openen in Roosendaat. 066 Roosendaal ziet de
mogelijkheid eerdergenoemde pitot en deze proefperiode te combineren. Dit brengt ons tot de
volgende vraag:
3. ls het college van mening dat het mogelijk is deelname aan de pilot legale cannabisteelt te

combineren met een tijdelijke vergunning voor coffeeshop High Life, welke dan uitsluitend
legaal geteelde cannabis zal verkopen in samenspraak met gemeente en handhaving, onder
betaling van belastingen?

Bij voorbaat dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van 066,

Harm Emmen



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Antwoord op vraag 1:

Nee. Deelname aan de pilot impliceert ten minste het openen van een coffeeshop. Dit verdraagt zich
niet met het vigerende Roosendaalse nulbeleid. Overigens zou het u, en andere fracties die
voorstander zijn van het opnieuw toelaten van één of meer coffeeshops of "afgiftepunten" in de
gemeente, sieren om aan onze inwoners duidelijk te maken aan welke vestigingslocatie u dan
concreet denkt: welk stadsdeel, wijk, buurt of dorp? Het college ziet geen geschikte locatie.

Antwoord opvraag2:
Nee, niet zonder meer en dan ook nog maar hooguit voor een deel. Door middel van regulering zal
slechts een deel van de hennep níet door criminele netwerken worden geproduceerd en verhandeld
Daarnaast zullen degenen die nu de illegale markt en daarmee de (lucratieve) export beheersen,
deze niet zonder slag of stoot prijsgeven.

Antwoord op vraag 3:

Nee. Het college is niet voornemens om deel te nemen aan de pilot, zie ook het antwoord op vraag 1.

Tijdens de raadscommissie van24 november 2016 én de raadsvergadering van B december 2016 is

reeds uitvoerig naar voren gekomen dat het reguleren van de softdrugsketen binnen de gemeente
Roosendaal geen optie is. Door de SP, D66, PvdA en Groenlinks is de motie "onderzoek reguleren
softdrugsketen" ingediend. Zoals u weet is deze tijdens de raadsvergadering van 8 december 2016
verworpen.
Gelet op dit besluit van uw raad, onderneemt het college dan ook geen nadere initiatieven, zoals door
u aangehaald. Het huidige nulbeleid is succesvol en er is dan ook geen enkele aanleiding dit beleid
thans te heroveruregen.

en wethouders van Roosendaal,
namens n

mr. J Niederer,
burgemeester.


